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El ple de febrer aprova una modificació del pressupost de 2007

Dimecres 28 de febrer de 2007
Al ple de febrer, celebrat ahir a la sala d'actes de Ca l'Alberola, es va aprovar el
primer expedient de modificació del pressupost de 2007 amb la incorporació de
romanents de crèdits de l'anterior exercici. Aquest superàvit és conseqüència del fet
que "hi ha hagut més ingressos al pressupost ordinari i menys despeses de les
previstes", va subratllar el regidor d'Hisenda, Jordi Permanyer (ERC), en el
moment que donava compte de la liquidació del pressupost de 2006, el pas previ a
la modificació pressupostària de l'actual exercici. Un dels punts de la modificació
pressupostària acordava l'elaboració del Pla econòmic-financer per a la correcció del
desequilibri pressupostari. En aquest sentit, la regidora del PSC Rosa Massot va
apuntar que "ens ha cridat l'atenció l'elaboració d'aquest pla" i va constatar que
enguany "s'amortitzaran crèdits anteriors per un valor d'1,7 milions mentre
que aquest any es demanen quasi 3,5 milions, el doble del que es tornarà".
Massot va explicar que "tenint en compte aquest fet i a més, que s'estan venent
terrenys a Can Bages, sense urbanitzar i que suposen una pèrdua de patrimoni
per aquest Ajuntament, no podem votar a favor de la modificació ni de la
gestió del pressupost que fa l'equip de govern". Permanyer va replicar que el
nivell d'endeutament de l'Ajuntament de Castellar "està per sota d'altres
consistoris". L'alcaldessa de Castellar, Montse Gatell (CiU), va intervenir respecte
a la venda de terrenys de Can Bages argumentant al PSC que "si les coses quan
s'expliquen voluntàriament o de mala manera, poden semblar que no són
veritat". Gatell va afegir que els terrenys de Can Bages serveixen per ajudar a la
reforma de la plaça Major "en el moment que es necessiten els diners".
L'alcaldessa de Castellar va apuntar que l'objectiu de la venda dels terrenys "no és
treure un rendiment". A més, Gatell va afegir que "si ens haguéssim d'esperar
que s'urbanitzin els terrenys, l'Ajuntament hauria d'haver pagat les despeses
d'urbanització". La modificació es va aprovar pels 10 vots a favor de l'equip de
govern –CiU i ERC- i el vot negatiu dels tres regidors socialistes presents al ple. A
la sessió d'ahir, es van aprovar diversos punts relacionats amb les obres de la plaça
Major. El primer feia referència al tancament econòmic de les obres de l'aparcament
i del mercat que ha ascendit a 9,5 milions d'euros. El punt es va aprovar amb els 10
vots a favor de CiU i ERC i les tres abstencions dels regidors socialistes. Un altre
dels punts relacionats amb la plaça Major va ser l'aprovació de la convocatòria i els
plecs de condicions administratives econòmiques de la concessió d'un bar-restaurant
en el nou mercat. Permanyer va apuntar les característiques del local on s'ubicarà el
bar-restaurant que tindrà uns 90 metres quadrats situat a nivell de plaça i a l'entrada
del mercat, amb dret d'ocupar i utilitzar una terrassa exterior d'aproximadament 50
metres quadrats. Aquest punt es va aprovar amb els 10 vots a favor i tres
abstencions del PSC. Al ple d'ahir també es van aprovar els plecs de clàusules
generals de les parades del futur mercat de la plaça Major. En aquest sentit,
Permanyer va explicar que hi ha dos mecanismes per accedir a les noves parades. A
aquells paradistes que estan actualment al mercat "se'ls dóna la possibilitat d'anar
al nou recinte i renovar concessions" i també "treballem per ocupar els espais
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que quedaran buits". Els plecs generals estableixen els passos a seguir en el
concurs, com s'ha de realitzar la convocatòria, la forma de presentar les ofertes, els
requisits dels proponents, el tràmit d'adjudicació o la formalització del contracte
entre d'altres aspectes. El regidor del PSC Ignasi Giménez va valorar bé la iniciativa
"de dotar-nos d'un marc general que generaran els plecs específics". El punt va
ser aprovat per unanimitat pels 13 regidors que hi havia al ple. Durant la sessió es va
aprovar per unanimitat de tots els grups signar un conveni amb Localret per realitzar
un estudi relatiu al Programa de desenvolupament de la xarxa d'instal·lacions de
radiocomunicacions i avaluar la cobertura de serveis de Banda Ampla al municipi.
L'alcaldessa de Castellar va apuntar que "per aconseguir tot això, suspenen
l'atorgament de llicències per a la instal·lació d'estacions base de telefonia
mòbil a tot el municipi durant un any". La regidora del PSC Antònia Pérez va
demanar que l'estudi es fes el més aviat possible. Al ple també es va aprovar el pla
director de millores del transport urbà de Castellar del Vallès inclòs dins del
contracte programa 2007/2010 de la Generalitat i l'Autoritat del Transport
Metropolità i que suposaran pel municipi inversions per valor d'uns 154.000 euros.
Entre les millores que s'aplicaran "hi ha l'adquisició d'un nou vehicle a la línia
C6, un aparell de navegació per a autobusos, millores a la parada de la BP i
més servei de bus a les urbanitzacions", va indicar el regidor de Transport, César
Galván (CiU). A aquestes millores s'hi suma un seguit de peticions que s'han fet
davant de la Direcció General de Transport Terrestre. Gatell va afegir que s'han
iniciat converses amb Sarbus perquè la línia arribi al tanatori a certes hores del dia.
Durant el ple també es va aprovar el pla d'incorporació de la custòdia del territori a
l'estratègia general de l'Ajuntament "reforçant la tasca de conservació actual que
ja a du a terme el consistori amb un desplegament ordenat d'accions de
custòdia del territori", va explicar el regidor de Fòrum Ambiental, Francesc Deu.
L'alcaldessa de Castellar va apuntar que el pla de custòdia "és molt important per
un municipi que té tant territori per protegir" i va voler fer un reconeixement
públic al paper del regidor del Fòrum Ambiental en fer possible el pla. El ple va
acabar amb l'aprovació provisional per unamimitat del conjunt de cases modernistes
dels números 102, 104 i 106 de la carretera de Sentmenat. La regidora de Territori,
Gemma Perich (CiU), va explicar que el pla especial preveu que "tots els drets
edificatoris es puguin traslladar a la part del darrera de les cases preservant la
façana". Com a assumpte sobrevingut, es va acceptar la cessió per part d'Emilio
Carles Tolrà Bofill a l'Ajuntament de la finca situada al número 26 del carrer Doctor
Pujol, l'actual local que ocupen els pessebristes.
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